
Lednové otevřené zasedání výboru SSH FF UK  
 

přítomni:  

předseda David Westlake, místopředseda Vjačeslav Glazov, tajemnice Barbora Řehořová a 

pokladník Adalbert Langer, předseda DK Marek Panocha, členové DK Martin Wolf a Václav 

Paděra, Kateřina Projsová   

 

Předseda David Westlake zahajuje zasedání v 18:15, vítá přítomné a představuje program: 

 

Program 

1) Úvod 

2) Schválení programu 

3) Shrnutí proběhlých akcí 

4) Nadcházející akce (procházky, filmové kluby, exkurze, představení práce apod.)  

5) Měsíc pro fakultu 

6) Přípravné kurzy 

7) Organizační řád 

8) Formální záležitosti  

9) Různé 

10) Závěr 

 

Schválení programu proběhlo v poměru 4-0-1.  

 

3) Shrnutí proběhlých akcí 

- Marek Panocha referuje o terapeutických procházkách do Stromovky a Riegrových sadů, 

které mají pomoci v návratu do normálního akademického života. Ohlasy z řad členstva 

byly dobré, vše proběhlo v pořádku.  

- Vjačeslav Glazov informuje, že i DeskoFFky proběhly bez problémů.  

 

4) nadcházejí akce 

- Martin Wolf informuje o nadcházející exkurzi na výstavu o Petru Brandlovi, vše je 

připraveno.  

- Marek Panocha komentuje možnost procházky do ZOO, sděluje, jak probíhá komunikace 

s Pražskou zoologickou zahradou a navrhuje plán akce a koupi lístků, datum bude 

oznámeno.   

- Marek Panocha a Kateřina Projsová představují koncept akce pro vyučující a studenty na 

neformální bázi (beseda, malý catering). K. Projsová ukazuje možné prostory 

v Karmelitské ulici. M. Panocha představuje koncept akce, kterým by mělo být 

popovídání a setkání s cílem zlehčit dopady minulých měsíců na pedagogy i studenty.  

- Marek Panocha informuje o nadcházejícím filmovém klubu a promítání filmu Barbie. 

Upozorňuje na nutnost větší propagace akce ve skupině členstva či u StRady.  Je zajištěný 

sál i film, M. Panocha informuje o způsobu platby. Předseda s místopředsedou debatují o 

možnosti zjistit účast např. pomocí formuláře, ale výbor se rozhoduje tuto možnost 

nevyužít.  

- V. Paděra a A. Langer referují o přípravách na konání jednodenní exkurze do Pardubic ve 

spolupráci s PhD.  Jakubem Izdným.  

- Na březen je plánováno představení práce Martina Šenka, je nutné stanovit termín.  

- A. Langer informuje o nabídce navštívit výstavu v DOXu o Franzi Kafkovi. Výbor 

debatuje o možnosti exkurze ve spolupráci s dalšími spolky.  



- V. Glazov informuje o možnosti představení knihy Těsný domov – širý svět a jiné texty, 

Karel Kreibich. 

- Předseda informuje o komunikaci ohledně debaty se středoškolskou unií, která se ocitla na 

mrtvém bodě.  

- V plánu je též setkání s ISHA Pula a to 17. či 18. března, plánováno je provedení skupiny 

centrem a debata. 

 

5) Měsíc pro fakultu 

- Výbor se shoduje, že pietní průvod i koncert dopadli dobře a hodnotí celou akci jako 

důstojnou upomínku na oběti střelby na FF UK.  

 

6) Přípravné kurzy 

- Předseda D. Westlake mluví o možnosti zřízení nového kanálu MS Teams pro přípravné 

kurzy, V. Paděra za tuto možnost děkuje, ale shoduje se se zbytkem organizačního tým 

přípravných kurzů, že kanál Ffabuly dostačuje. Přípravné kurzy probíhají podle plánu.  

 

7) Organizační řád 

- M. Panocha informuje o komunikaci ohledně plánované novelizace organizačního řádu.  

 

8) Formální záležitosti  

- M. Panocha s A. Langerem zařizují převedení bankovního účtu. 

 

9) Různé 

- Výzva za zrovnoprávnění stejnopohlavních svazků bude obšírněji probrána.  

- Je stanoveno datum příštího výboru a spolkohospody (21. 2. 2024)  

- M. Panocha upozorňuje na nutnost rezervace termínu na příští seznamovací kurz.  

 

10) Závěr 

- Předseda David Westlake děkuje zúčastněným a končí zasedání v 19:07.  

 

 


